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Bijzondere Ledenvergadering 2022      14 november 2022 
Atletiekvereniging U-Track 
 

Aanwezig:  Ed Geerlings (ledenadministrateur en baanlid), Mark Molenaar (trainer), Piet van Zijl 
(penningmeester en HLG lid), Ellen Hulsman (bestuurslid, ouder jeugdlid), Nashwan 
Damman (baanlid), Karola Mulder (verenigingsmanager), Peter van den Broek (baan-
lid, secretaris), Joost Gijsbers (baanlid en bestuurslid), Bart ter Huurne (bestuurslid, 
baanlid en ouder jeugdlid), Tjeerd Oppedijk (baanlid), Christijn Hesselink (trainer), 
Pearl Speear (trainer), Theo Boon (HLG lid), Wout Peters (baanlid), Jasmin Geijteman 
(baanlid), José van Dam (trainer), Nico Landman (trainer), Gustave Pol (baanlid),  
Paul de Ridder (baanlid), Simche Heringa (baanlid), Alex Chan (jeugdcoördinator).  

 
Afwezig (met bericht): Jan Pieter Stam, Edward Tol (HLG lid), Emiel van Emmerik (baanlid), Jaap 

van der Sijs (voorzitter, trainer), Willem Spee (HLG lid), Wilco Machielse (HLG lid), 
William Knol (baanlid) 

 
Notulen: Peter van den Broek, 14 november 2022 - definitief 
 

 
 
1. Opening 
Ellen Hulsman is vanavond voorzitter van de vergadering omdat Jaap van der Sijs (voorzitter) ver-
hinderd is. Ellen heet iedereen welkom en opent de vergadering om 20.45 uur.   
 

2. Agenda  
3. Begroting 2023 en contributies 2023 
4. Oproep boekhouder gezocht per 1/2/23 
5. Fondsenwerving 
6. Aankondiging Verkiezing trainer van het jaar 2022 
7. Nieuwjaarsbijeenkomst 2023 
8. Rondvraag 
9. Sluiting BLV 

 

3. Begroting en contributies 2023 
 
Piet van Zijl licht de begroting 2023 toe.  
De begroting is sluitend ondanks de stijging van de kosten onder andere als gevolg van de inflatie 
Hij is sluitend doordat reserves worden benut die zijn opgebouwd voor enerzijds het verenigingsma-
nagement en anderzijds voor versterking van de vereniging. Wel is voor het sluitend maken een forse 
verhoging nodig van de contributies.  
Voor zover nu kan worden voorzien, zijn dit jaar geen dotaties nodig aan specifieke reserves. De be-
groting is gebaseerd op de geprognosticeerde resultaten over 2021 met de volgende aanpassingen: 

• de kosten worden bijgesteld met 6,5 procent als gevolg van de inflatie het afgelopen jaar (CBS 
consumentencijfers exclusief energie) 

• de kosten voor energie worden geacht te verdubbelen 

• de trainersvergoedingen worden bijgesteld conform de daarover gemaakte afspraken 

• er komen dit jaar geen ingrijpende belemmeringen als gevolg van Corona 

• het TOP-project (runningteam en talentenplan) wordt geprolongeerd. De kosten en opbrengsten 
ervan zijn in de begroting meegenomen 

 
Toelichting voorstel contributie  
Na drie jaar de contributie gelijk te hebben kunnen houden, is een verhoging nu onvermijdelijk. Voor 
senioren bedraagt de verhoging tien procent en voor jeugd willen we deze beperken tot vijf procent. 
Daarom is opnieuw gekeken naar de kosten en gesneden in aantal posten, zoals het Talentenpro-
gramma.  
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Leden die het kunnen dragen, wordt gevraagd om een vrijwillige bijdrage. Daarmee kan de vereniging 
de 5% contributie voor jeugdleden dekken en eventueel tegemoetkomen wanneer zij kosten ondanks 
bestaande regelingen niet kunnen betalen. 
 
Vragen n.a.v. contributievoorstel 
N.a.v. vraag Nashwan over groei aantal leden geeft Piet aan dat daarmee rekening is gehouden met 
inkomsten/uitgaven. In antwoord op vraag Paul geeft Piet aan dat door de lagere contributie zo’n € 
2.500 moet worden gedekt door de vrijwillige extra bijdrage.  
Suggesties vanuit de aanwezigen voor het beroep op financiën voor leden die contributie of andere 
sportkosten niet kunnen voldoen zijn: 

• actief aanbieden, contact zoeken als voorzien wordt dat dit zich voor gaat doen  

• vertrouwenspersoon voor financiële zaken (naast die voor veiligheid)  
Mark en Alex stellen vragen over verschil in kosten voor jeugd- en seniorentraining. Piet geeft aan 
dat meestal sprake is van een vrijwilligersvergoeding en in aantal gevallen van inhuur vanuit eigen be-
drijf van mensen. Verder zijn kosten toegenomen doordat er deels meer trainers zijn en deels van-
wege de besloten stapsgewijze verhoging van trainersvergoedingen. Mark doet suggestie dat bestuur 
voor een volgende ALV een visie schrijft over hoe om te gaan met verschil in benodigde kwaliteit en  
niveau van trainers. 
N.a.v. begroting vraagt Simche of het voorziene bedrag bij subsidies niet laag is. Volgens Piet is dat: 
terecht en is al meer binnen gehaald maar alle suggesties zijn welkom. 
 
Er wordt gestemd: alle 21 aanwezige leden zijn akkoord met de begroting 2023 en met het voorstel de 
contributies te wijzigen. 
 
 

4. Oproep boekhouder gezocht per 1/2/23 
Piet geeft aan dat het bestuur oproep doet voor (het attenderen van) kandidaten voor het overnemen 
van de boekhoudfunctie. Dit is geen bestuursfunctie net zoals de penningmeester, maar gebeurt wel 
in samenwerking. Een oproeptekst met profiel wordt verspreid na de BLV. Alex meldt tijdens de ver-
gadering dat hij mogelijk iemand weet. 

 
5. Fondsenwerving  
Peter geeft toelichting. U-Track zoekt naar een verbreding van de financieringsbasis om daarmee 
structureel of op projectbasis bepaalde activiteiten te kunnen bekostigen. Daarvoor is al een aantal 
initiatieven genomen/genoemd: vrijwillige extra bijdrage, subsidies, sponsorcommissie, legaten, Grote 
Clubactie, 'Vrienden van ...',  sponsorloopjes-Lichtjesloop. Bedoeling is dat aantal zaken belegd gaat 
worden binnen de vereniging en dat aantal mensen zich daar mee bezig gaat houden.  
Theo is door Jaap verzocht na te denken over de juridische vraagstukken rondom de vrijwillige eigen 
bijdrage. Ellen geeft aan dat voor bestuur de vraag is tot welk punt je het vrij kunt doen en waar moet 
je meer regelen. Verder gaat het om de meer inhoudelijke uitwerking (wat, voor wie, wanneer). 
Tijdens de vergadering biedt aantal leden aan zich hier verder in te verdiepen en een voorstel aan be-
stuur te doen: Simche Heringa, Theo Boon, Jasmin Geijteman. Mogelijk dat in een Nieuwsbrief een 
oproep wordt gedaan aan andere leden om mee te denken/doen over deze en andere fondsenwer-
ving. 
 

5. Aankondiging Verkiezing trainer van het jaar 2022 
Ellen Hulsman geeft toelichting op de wisseltrofee Trainer van het jaar, die voor de tweede keer 
komt. De aankondiging met link naar formulier zat al in de nieuwsbrief van oktober. Thematische 
keuze trainer: Trainer die staat voor het trainersvak en ambassadeur is voor de atletiek en U-Track. 
Formulier bij nieuwsbrief: korte motivatie. Keuze niet o.b.v. meeste stemmen, maar motivatie wie 
meest verbindend. Bestuur is jury. Uitreiking/bekendmaking tijdens nieuwjaarsreceptie.  
 

6. Nieuwjaarsbijeenkomst 2023 
Ellen: deze is zaterdag 14 januari 2023 bij Panhuys te Zeist. Om 9 uur wordt begonnen met een geza-
menlijke training, daarna is half 11 de bijeenkomst, inclusief versnapering. 
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7. Rondvraag 
José vraagt of er nog iets verandert in de procedure rondom de baanverlichting. Karola antwoordt dat 
er eerst led-verlichting komt, dat is aanbesteed. Dan wordt ook het instellen makkelijker. 
Theo is bezig geweest met de huurovereenkomst Amaliapark en vraagt naar de voortgang. Hij krijgt 
daarover terugkoppeling van Karola-Bart.  
Alex, Mark en Kristijn stellen vraag aan de orde ‘wat voor vereniging U-Track wil zijn’ en daarin de 
plaats van de vrijwilligers is. De jeugdtrainers vragen aandacht voor dit vraagstuk en hebben behoefte 
aan structuur/kaders. Peter geeft aan dat bestuur bezig is om samen met de leden en de verschil-
lende geledingen tot een beleidsplan te komen dat antwoord op o.a. deze vraag kan geven. De aan-
gekondigde enquête is vrijwel gereed. Bedoeling is begin van het jaar 2023 de resultaten te benutten 
voor gesprekken met diverse geledingen. 
Wout doet suggestie voor een vrijwilligerscommissie binnen de vereniging. Hij heeft zelf bij de 
Pheidippidesloop gemerkt hoe moeilijk het is mensen te krijgen die kunnen helpen. Jasmiin onder-
steunt dit. Peter doet suggestie voor een ‘intekenlijst’ op verenigingsactiviteiten. Dan weten mensen 
wat er aan komt en nodig is en omgekeerd mensen aan kunnen geven wat zij willen doen. 
Karola verrast het bestuur door (chocolade)merci aan te bieden voor alle inzet in 2022. Ellen spreekt 
omgekeerd waardering uit voor Karola. De aanwezigen ondersteunen het geheel met instemmend ap-
plaus. 
 

8. Sluiting vergadering 
Verder niets meer aan de orde zijnde, dankt Ellen de aanwezigen en sluit de vergadering om 22:00 
uur. 
 
 

 
 


